

HOW TO: PRAY

COMMENT PRIER ?

1. THE SIMPLE METHOD -- UNE MÉTHODE SIMPLE

You can talk to God like you are having a conversation with a friend or family member. You can be open with him and use normal language. He wants to have a close, personal relationship with you. You can also write prayers to him in a journal.

Tu peux parler à Dieu comme tu le ferais avec un ami ou un membre de ta famille. Tu peux te confier à Lui en toute franchise et utiliser un langage naturel. Il désire avoir une relation personnelle avec toi. Tu peux également Lui adresser des prières en les écrivant dans un journal.

2. USE A PRAYER MODEL -- UTILISER UN MODÈLE DE PRIÈRE

Prayer models are a structured way to pray. They go through the different aspects of prayer. Here is the AWCIPA Prayer Model:

Les modèles de prière constituent une manière structurée de prier. Ils abordent les différents aspects de la prière. Voici le modèle de prière AWCIPA (RACIAA) :

- Appreciate & thank God (Psalm 100:4)
- Wait on the Lord (Psalm 25:4-5)
- Confess your sin (1 John 1:9)
- Intercede for other people (James 5:16)
- Petition God for yourself (Philippians 4:6)
- Admire the character of God (Matt. 6:9)
- *Remercier Dieu (Psaume 100.4)*
- *T'Attendre à l'Éternel (Psaume 25.4-5)*
- *Confesser ton péché (1 Jean 1.9)*
- *Intercéder pour d'autres personnes (Jacques 5.16)*
- *Adresser tes requêtes personnelles à Dieu (Philippiens 4.6)*
- *Admirez le caractère de Dieu (Matthieu 6.9)*

3. HOW OFTEN DO I PRAY? -- A QUELLE FRÉQUENCE PRIER?

PRAY DAILY. Pick a time in your day when you can come before the Lord and seek him in prayer. He wants to be a part of your life. He wants to teach you and help you.

PRIE CHAQUE JOUR. *Choisis un moment de la journée pour te présenter devant le Seigneur et le chercher dans la prière. Il veut faire partie de ta vie. Il veut t'enseigner et t'aider.*

PRAY CONTINUALLY. As you go through your day, talk to him and listen to him. He will give you guidance and will remind you of Scripture. He will give you peace.

PRIE SANS CESSER. *Au fil de ta journée, parle-Lui et écoute-Le. Il te guidera et te rappellera les Écritures. Il te donnera la paix.*